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Geachte heer Nijenbanning, 
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Hierbij de beantwoording van de gestelde vragen over de bestrijding van Jakobskruiskruid en de inzet 
van het geld van de motie “Bestrijding invasieve en giftige plantensoorten” 
 
Vooraf de opmerking dat we een onderscheid maken tussen ‘bestrijden’ en ‘beheersen’. Bestrijden is 
gericht op het uitroeien of terugdringen van de soort, beheren of beheersen is gericht op het voorkomen 
van verdere verspreiding. Het beleid van de gemeente inzake schadelijke invasieve soorten is in de 
eerste plaats gericht op het beheersen.  

 
Wij denken doeltreffende beheersmaatregelen te nemen, deze zijn conform het gemeentebeleid gericht 
op beheersen van de soorten. Er zijn dit jaar ook extra maatregelen genomen met het budget vanuit de 
motie:  
 

- Met onze eigen dienst zijn 3 aparte rondes gedaan om invasieve soorten zoals 
Reuzenberenklauw en Japanse Duizendknoop te maaien met de maai-zuig combinatie. De 
vierde ronde gaat nu starten.  

- Aanvullend hierop is de opdracht gegeven om de plekken waar de machine niet bij kan, met de 
hand/ bosmaaier Japanse Duizendknoop te maaien en af te voeren. 

- Bij bermen, waar wij de eerste ronde normaal alleen de eerste meter maaien, maaien we 
incidenteel de hele berm wanneer er veel Jakobskruiskruid staat. 

- Er is in Zeegse een eerste bewonersgroep ontstaan die Jakobskruiskruid uit de bermen gaat 
trekken en wij halen het groenafval daarna op. 

 
De extra maatregelen zijn dit jaar met name ingezet voor Japanse Duizendknoop en Reuzenberenklauw. 
Jakobskruiskruid gaat mee in de reguliere maaibeurten. Indien het gericht maaien met de hand goed 
uitwerkt, zou dit ook voor andere soorten kunnen worden toegepast. 
Deze extra maatregelen zijn zeker doeltreffend geweest, maar om langdurig effect te hebben zullen zij 
breed en regelmatig ingezet moeten worden. 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders 
 
 
 
 
J.W. Westen drs. M.J.F.J. Thijsen 
loco-gemeentesecretaris burgemeester 
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"Griffie" <griffie@tynaarlo.nl>
6 Aug 2021 16:31:09 +0200
"Team Informatiebeheer" <MEDIV@tynaarlo.nl>
FW: Bestrijding Jacobskruid
Technische vragen over Jacobskruid.docx

Van: Gemeenteraad R (Roelof) Nijenbanning <Roelof.Nijenbanning@tynaarlo.nl>
Verzonden: vrijdag 6 augustus 2021 11:56
Aan: Griffie <griffie@tynaarlo.nl>; Gemeenteraad G. (Gezinus) Pieters <gezinus.pieters@tynaarlo.nl>; 
Gemeenteraad E.B.A. (Edwin) Hageman <edwin.hageman@tynaarlo.nl>; Gemeenteraad R.C.G.M. (Rene) 
Spekschate <rene.spekschate@tynaarlo.nl>; Arien Tolner <arien@tolner.eu>; Steunfractie N (Nico) 
Heikamp <Nico.Heikamp@tynaarlo.nl>; Jacob Noord <info@highwelfarefloor.nl>
Onderwerp: Bestrijding Jacobskruid

Geachte heer Koekoek, beste Peter,

In de bijlage vindt u onze schriftelijke vragen van de VVD fractie betreffende de bestrijding van het 
Jacobskruid.
De beantwoording op de door ons gestelde vragen zien wij graag schriftelijk tegemoet.

Met vriendelijke groet,

drs. Roelof Nijenbanning 
VVD Gemeenteraadslid gemeente Tynaario 
tel. 06 29 49 29 39 
tel. 050 409 65 24

Verzonden vanuit Mail voor Windows 10



VVD Fractie Tynaario 
Fractie secretariaat 
p/a Schipborgerweg 7 
9471 PN Zuidlaren

Technische vragen

Datum: 6 augustus 2021
Onderwerp: Informatie verzoek n.a.v. bestrijding Jacobskruid 

Aan
De griffie van de gemeente Tynaario 
Kornoeljeplein 1 
9481 AWVries

Geachte heer Koekoek, beste Peter,

Naar aanleiding van problemen bij de bestrijding van het Jacobskruid in onze gemeente hebben wij 
de volgende vragen.

1. Is het gelukt, zoals in 2020 in een aangenomen motie verwoord, om o.a. het Jacobskruid in 
onze gemeente doeltreffend te bestrijden?

2. Zo ja, waar baseert u die conclusie dan op?
3. Zo nee, welke acties worden ondernomen om het probleem op te lossen?

De beantwoording zien wij graag z.s.m. tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Namens de VVD-fractie Tynaario, 
Roelof Nijenbanning


